
2/2024 

PROTOKOLL 

STYREMØTE ONSDAG 6. MARS 2024 KL. 1230                                  

POSTENS DISTRIBUSJONSSENTER, KRISTIANSUND 

Tilstede: Jan Dyrlie, Bjørn Fugelsnes, Aase Hildur Austheim, Kari Kvendset, Petter Gjersvold, 

Inger Lise Knudthaug. 

Fra valgkom: Jan Helge Fladseth. 

Fravær: Torbjørn Flovikholm, Marit Tveeikrem Sæther. 

Saksliste: 14.24  Protokoll styremøte nr. 1.24.     15.24  Valgkomiteens innstillinger.                

16.24  Nytt til valgkomiteen ihh til styremøte nr. 1.2024.  17.24 Årsmøtet, 

gjennomføring + bevilgninger.   18.24 Medlemsregistret: utmeldinger – innmeldinger. 

19.24 Medlemskontingentinnbetalingen elektronisk.  20.24 Forslag til Landsmøtet           

3.-4. juni 2024.   21.24 Forslag til Handlingsplan 2024 – 2027 på Landsmøtet 3.-4. juni.  

22.24 Samarbeidsavtalen mellom Posten Bring og Postens Pensjonistforbund.         

23.24 Eventuelt.                                                                                                                                    

Møteslutt kl. 1420 

                          Leder ønsket velkommen til styremøtet. 

14.24  Protokoll styremøte nr.1 2024.                                                                                            

Vedtak: Styreprotokollen enstemmig vedtatt uten bemerkninger. 

15.24 Valgkomiteens innstillinger:                                                                                                           

Til orientering:  Det foreligger ikke nye forslag til ny sekretær og økonomiansvarlig.  

Jan Georg Brandtzeg er kanskje villig til å være økonomiansvarlig.                              

Torbjørn Flovikholm avklarer saken med Brandtzeg.                                                     

Valglisten er for øvrig som følger: Nestleder Bjørn Fugelsnes.  Styremedlem Liv 

Aspaas Kristiansen.   2. vara til styret Aase Hildur Austheim.  Revisor Jan Helge 

Fladseth. Valgkomite. Marit Treeikrem Sæther. Kontakt Romsdal Marit Treeikrem 

Sæther. 

16.24 Nytt til valgkomiteen ihh styremøte nr. 1.2024.                                                               

Vedtak: Avd.leder er vår landsmøtedelegat. Enstemmig.                                        

Torbjørn Flovikholm som redaktør av vår hjemmesid. Enstemmig.                           

Redaktørstillingen honoreres med kr. 1000,00 pr år.  Enstemmig. 

17.24 Årsmøtet, gjennomføring + bevilgninger.                                                                           

Vedtak:  Møtelokale er bestilt. Bevertning bestilt. Aase Hildur kjøper gevinster til 

utlodningen. Leder kjøper inn blomster til de som forlater styret.    Enstemmig. 

 



18.24 Medlemsregistret. Utmeldinger – innmeldinger.                                                                      

Til orientering:  Utmeldinger  Helge Schei og Anne Marie Strand. Begge Surnadal.   

Ingen innmeldinger. 

19.24 Medlemskontingentinnbetalingen elektronisk.                                                                           

Til orientering: Kravet om kontingenten ble utsendt 15. februar.                                         

Pr. 5. mars hadde 72 av 144 medlemmer betalt. 

20.24 Forslag til Landsmøtet 3. - 4. juni 2024.                                                                                         

Til orientering: Det foreligger ingen forslag eller endringsforslag fra vår avd. 

21.24 Forslag til Handlingsplan 2024 -2027 på Landsmøtet 3.- 4. juni 2024.                         

Vedtak: Vi har ingen andre forslag enn de som foreligger.  Enstemmig. 

22.24 Samarbeidsavtalen mellom Posten Bring og Postens Pensjonistforbund.                     

Til orientering: Den inngåtte avtalen mellom partene tas til etterretning. Enstemmig. 

23.24 Eventuelt                                                                                                                                           

Kari Kvendset fratrer styret etter årsmøtet. Hun takket for godt samarbeid og 

hyggelige treff gjennom mange år.                                                                                                 

Jan Dyrlie kom med nytt forslag til emne på medlemsmøte, datasikkerhet. 

 

 

 


